

Haines Family-

Can you believe that the school year is almost over?

We have about eight weeks left and I want to thank everyone for a great year.

May 6 - May 10 is Teacher Appreciation Week. Haines will be celebrating all of the **amazing teachers**. Please think of small ways to highlight the teachers at Haines.

Our end of the year assessments will take place in May- NWEA-Grades 2-8; DIBELS- K-2 and Performace Tasks for PK-8.

There are so many great events happening at Haines, so please read the final Haines Herald.

Our very first musical will be held on May 14, 2019 at 5:00pm. Tickets are \$1 for student tickets and \$5 for adult tickets for Aladdin Kids.

The gym will be transformed into an art gallery on May 22, 2019. Please come to enjoy the fabulous work of our young artists! They worked hard this year!

興氏學校的家庭們

你能相信這學年快將結束嗎？

我們還有大約八個星期的時間，我要感謝大家渡過了美好的一年。

5月6-10日是教師感謝週，興氏學校將和我們了不起的老師慶祝，請想些小環節來祝賀興氏學校的老師。

我們這年最後的考試將在5月舉行：2-8年級進行NWEA考試，幼兒園至2年級進行DIBELS考試。

興氏學校有很多重大事件，請閱讀最新的興氏學校月報。

我們的第一部阿拉丁音樂劇將於2019年5月14日下午5點舉行，門票為學生票1元，成人票5美元。

健身房將於2019年5月22日變成藝術畫廊，請來欣賞我們年輕藝術家的精彩作品！他們今年很努力工作！